
Zápisnica zo zasadnutia Študentského parlamentu Filozofickej fakulty 

Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici z dňa 26. november 2015 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Informácie zo ŠRVŠ 

3. Informácie z AS UMB 

4. Informácie z AS FF UMB 

5. Informácie z IR FF UMB 

6. Štatút ŠP FF UMB 

7. Rôzne 

 

 

K bodu 1 

Otvorenia zasadnutia Študentského parlamentu FF UMB sa ujal predseda K. Simonides. 

Privítal prítomných členov, poďakoval sa im za ich záujem zúčastniť sa zasadnutia, apeloval 

na členov aby sa pri nejasnostiach pýtali a zapájali do diskusie a prešiel k bodu 2. 

 

K bodu 2 

Oboznámil členov zasadnutia, že sa naša študentka a delegátka FF UMB Nikola Lehotská stala 

tajomníčkou pre medzinárodné vzťahy ŠRVŠ. Ďalej priblížil členom zasadnutia už 

uskutočnenú pilotnú akciu ŠRVŠ – Konvent akademických senátov. Konferencia pod týmto 

názvom bola určená členom študentských častí akademických senátov slovenských vysokých 

škôl. Konala sa 29. októbra 2015 v rokovacej sále Národnej rady Slovenskej republiky a záštitu 

nad ňou prezval Predseda NR SR Ing. Peter Pellegrini. Okrem "študentských senátorov" sa jej 

zúčastnia aj delegáti Študentskej rady vysokých škôl, významní predstavitelia NR SR, 

Ministerstva školstva, orgánov reprezentácií vysokých škôl, Akreditačnej komisie a skúsení 

aktivisti z akademickej samosprávy, či manažmentu vedecko-vzdelávacích inštitúcií. 

Konferencia dominovala dvomi hlavnými témami a to: Univerzita v 21. storočí (koncept 

vysokej školy na Slovensku ako modernej vzdelávacej inštitúcie) a Budúcnosť akademickej 

samosprávy (význam, fungovanie a úloha študentov v akademickej samospráve).  

Po vyložení stručného obsahu konferencie sa na zasadnutie dostavila aj delegátka ŠRVŠ pre FF 

UMB Nikola Lehotská, ktorá prevzala tento bod zasadnutia a detailnejšie informovala 

o fungovaní ŠRVŠ ako aj o ich plánoch do budúcnosti. 

Záznam z konferencie Konvent Akademických senátov 2015 [online]:  

<http://tv.nrsr.sk/archiv/ine/6/1694> 
 

K bodu 3 

Predseda oboznámil členov zasadnutia s dokumentom Dlhodobý zámer Univerzity Mateja Bela 

v Banskej Bystrici na roky 2015–2020 a prešiel k podstatnej téme pravdepodobne duplicitných 

študijných programov na FF UMB a PF UMB. Katedra filozofie na FF UMB adresovala AS FF 

UMB otvorený list, ktorý upozorňoval na duplicitu študijného programu Učiteľstvo výchovy 

k občianstvu, ktorý podávala do akreditácie PF UMB a študijného programu Učiteľstvo 

filozofie, ktorý sa dlhodobo realizuje na FF UMB. Zdôraznil, že ide o porušenie platného 
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príkazu o nerealizovaní konkurenčných študijných programov na pôde UMB, avšak aj to, že 

Akreditačná komisia odsúhlasila oba študijné programy. 

 

K bodu 4 

Simonides sa v tomto bode zameral najmä na zabezpečenie voľby kandidáta na dekana FF 

UMB na funkčné obdobie 2016 – 2020 a poprosil členov volebnej komisie M. Frištika a T. 

Kovalančíkovú aby členom zasadnutia priblížili podrobné informácie. M. Frištik predstavil 

časový harmonogram prípravy volieb: 30.11.2015 – 8.12.2015 podávanie návrhov na funkciu 

dekana FF UMB a upozornil členov zasadnutia, že návrhy je potrebné podávať písomne 

v zalepenej obálke. 9.12.2015 – 16.-12.2015 bude prebiehať stretnutie volebnej komisie 

s navrhnutými kandidátmi na dekana, 18.12.2015 bude zverejnený zoznam kandidátov, ktorí 

vyjadrili svoj písomný súhlas s kandidatúrou a 13.1.2016 prebehne zhromaždenie členov 

akademickej obce FF UMB, predstavenie kandidátov a následne prebehne zasadnutie AS FF 

UMB, na ktorom prebehne voľba kandidáta na dekana. 

Zúčastnení členovia prejavili začudovanie nad informáciou o voľbe nového dekana a zároveň 

sa zaujímali o možných kandidátoch, na čo Frištik reagoval, že o kandidátoch budú včasne 

informovaní na stránke www.ff.umb.sk. 

 

K bodu 5 

Členovia IR FF UMB sa nedostavili na zasadnutie, neospravedlnili z neúčasti a ani neposkytli 

žiadne dokumenty a tak predseda plynule prešiel k ďalšiemu bodu zasadnutia. 

 

K bodu 6 

V tomto bode sa predseda vyjadril k novému štatútu ŠP FF UMB, ktorý bol kompletne 

vykreovaný do novej podoby. Priblížil hlavné zmeny a to, že členovia predsedníctva môžu prísť 

o svoju pozíciu pri závažnom porušení štatútu ŠP FF UMB alebo vnútrofakultných 

a vnútrouniverzitných predpisov, najviac však zúčastnených členov zaujala informácia 

o rozširovaní rady Parlamentu a to o dvoch študentov akademickej obce FF UMB z každého 

stupňa štúdia. Podotkol, že štatút bol odobrený vedúcou oddelenia právnych služieb a vnútornej 

kontroly p. JUDr. Máriou Karlíkovou a už sa čaká len na odpoveď od predsedu AS FF UMB 

o tom či sa bude štatút schvaľovať aj v senáte alebo stačí len v ŠP FF UMB. 

 

K bodu 7 

Simonides otvoril otázku problematického parkovania pred FF UMB a pred ŠD 1. Informoval 

zúčastnených o plánoch výstavby parkoviska pri energetickej budove so 60 parkovacími 

miestami a s plánmi zavedenia parkovacej rampy na hlavné parkovisko pred FF UMB. Taktiež 

upozornil, že pod ŠD 3 sa nachádza novovybudované parkovisko určené pre študentov 

s kapacitou 20 parkovacích miest a poprosil študentov aby túto informáciu šírili ďalej na fakulte 

a aby bola adresovaná najmä študentom s autom, ktorí sú ubytovaní v internátnych domovoch 

ŠD 1 a ŠD 3 (týždňoví študenti). 

 

Obrátil sa na študentov, na ich postrehy ohľadne nových akreditácií a modulov, na čo sa 

rozpútala debata. Padli informácie o moduloch, ktorých predmety sa v rozvrhu prekrývali 

s predmetmi z iného modulu, o neotváraní modulov skrz malý záujem čo niektorým študentom 

neumožňuje uberať sa cestou akou by chceli, o problémoch študentov, ktorí prenášajú predmet 

– niektoré predmety sa vyučujú v inom semestri ako v starej akreditácii a pod. Študenti taktiež 

požiadali členov predsedníctva aby túto otázku otvorili na jednom z nastávajúcich zasadnutí 

a snažili sa s vedením FF UMB prísť na riešenie spomínaných problémov. 

 

 



 

Príloha: Zoznam študentov prítomných na zasadnutí Študentského parlamentu FF UMB 

 
 

V Banskej Bystrici, 27. november 2015 

Zapísal: Kristián Simonides 

 

 

               ...................................... 

 

Bc. Kristián Simonides 

                                                                                                                 predseda ŠP FF UMB 
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